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From: Bondhus-Jensen, Kristian <kristian.bondhus-jensen@ullensvang.kommune.no> 
Sent: Friday, May 10, 2024 12:19 AM
To: Janne Gunn Helle <Janne.Helle@hydro.com>
Cc: Wermund Vetrhus <wermund.vetrhus@ullensvang.kommune.no>; Hjalmar Heimvik
<hjalmar.heimvik@ullensvang.kommune.no>; Njå, Oddvar <oddvar.nja@lyse.no>; Agnes
Oppistov Lykkebø <Agnes.Oppistov.Lykkebo@hydro.com>
Subject: Re: FW: Hydro, tiltak dam Valldalen - deponering på Liamyrene (SVV). Avklaring
formaliteter reg.plan (massenes formål) inn mot ev. dispensasjon?
 
[This email originated from outside of Hydro. Be careful with links and attachments.]
 
Hei - me er positive til at de nyttar massar til å etablere regulerte parkeringsplassar i
Valdalen. Dersom de får dette inn i ein godkjent detaljplan er det ikkje naudsynt å handtere saka
etter plan- og bygningslova. 
Det same gjeld forsåvidt på Liamyrane (all den tid massane vert nytta til føremålet som
reguleringsplanen angir og at de sameinast med Statens Vegvesen gjennom ein avtale). 

 
Med helsing
Kristian Bondhus-Jensen
 
Kommunalsjef - Kultur,Næring,Samfunn
Tlf: 975 58 600
kristian.bondhus-jensen@ullensvang.kommune.no

 

 
 
ons. 8. mai 2024 kl. 13:51 skrev Janne Gunn Helle <Janne.Helle@hydro.com>:

Hei
Viser til hyggelig telefonsamtale. Som nevnt planlegger Hydro tiltak for å øke damsikkerheten
ved Valldalen og ruste dammen for klimaendringer og økte flommer. Blant annet skal det
bygges en ny flomtunnel og bestående overløp skal erstattes med ny betongdam og utvidet
innløpsområde for flomvann. Dette ønsker vi å gjøre i 2025/26.
 
Vedr deponering av masser, er vi i dialog med Statens vegvesen (SVV) mht. å kunne deponere
på Liamyrene, og skal ha et møte med dem 15. mai (neste uke). Massene fra damtiltaket er ca

mailto:Janne.Helle@hydro.com
mailto:Oline.Kleppe@norconsult.com
mailto:kristian.bondhus-jensen@ullensvang.kommune.no
mailto:Janne.Helle@hydro.com


100 000 m3 og utgjør en relativt liten del av totalt deponivolum på Liamyrene.
Ettersom formålet i gjeldende reg.plan er «fra veiformål», og våre masser er «fra
myndighetspålagt damsikkerhetstiltak» er vi på søken etter om det kan løses ved en
dispensasjon til bestående reg.plan/tillatelse. Og hva skal eventuelt en søknad (fra Hydro) om
dispensasjon på SVVs reg.plan/tillatelse, da skal inneholde?
(Se forøvrig ytterligere beskrivelse i e-post under).
 
En annen ting; under anleggsperioden vil Hydro måtte ta i bruk «vinterparkeringen» (Hydros
eiendom) til hovedrigg. Vi har undersøkt ulike muligheter for erstatningsareal til parkering i
anleggsperioden, og har vært i kontakt med grunneier i hyttefeltet (Espedal) vedr. en mulig
Hydro-opparbeiding av de tre innregulerte P-områdene i tilknytning til hyttefeltet
(Øvlandstølen Planid 12282011001, se utklipp under) for tilrettelegging for parkering i
anleggsperioden. Både vi og grunneier ser på dette som en vinn-vinn. Foreløpig tenker vi at de
to øverste blir tilgjengelig parkering for hytteiere og allmennheten i anleggsfasen, den
nederste vil komme såvidt tett på anleggsarbeid at det ikke er anbefalt benyttet som
(hytte)parkering i Valldalen før anleggsaktiviteten er avsluttet. Alle disse 3 parkeringsplassene
vil bli permanente.
 
NVE er planmyndighet for tiltak etter konsesjon/damsikkerhet og myndighet/godkjenner av
«detaljplan for landskap og miljø» (DLM) som skal godkjennes før tiltak kan igangsettes.
Kommunen er høringspart. Er opparbeiding av de 3 allerede innregulerte P-plassene noe som
kan tas gjennom DLM/NVEs behandling? Eller kreves det søknader etter PBL for å etablere
disse parkeringsplassene? Det vil bli utarbeidet tekniske planer for etablering av P-plassene
(Norconsult), som entreprenør vil utføre i henhold til, og Hydro vil i tilfelle følge opp
etableringen av P-plassene.
 

 
Mvh
Janne Gunn Helle
Hydro Energi, Drift og Utvikling



(mob 4750 9071)
 
 
 

From: Janne Gunn Helle 
Sent: Sunday, April 28, 2024 9:42 PM
To: Wermund Vetrhus <wermund.vetrhus@ullensvang.kommune.no>
Cc: Hjalmar Heimvik <hjalmar.heimvik@ullensvang.kommune.no>; Njå, Oddvar
<oddvar.nja@lyse.no>; Agnes Oppistov Lykkebø <Agnes.Oppistov.Lykkebo@hydro.com>
Subject: Hydro, tiltak dam Valldalen - deponering på Liamyrene (SVV). Avklaring formaliteter
reg.plan (massenes formål) inn mot ev. dispensasjon?
 
Hei
Viser til hyggelig telefonsamtale fredag, samt møte 27. februar(Teams) der Hydro orienterte
om planene for sikkerhetsmessige tiltak ved dam Valldalen som planlegges å ha oppstart neste
år.
 
Det har siste tiden vært jobbet med å identifisere alternativer for deponering av 100 000 m3
spreng- og tunnelsteinen som skal tas ut ved dam Valldalen. Det er få gode alternativer for
deponi tett på damstedet. Vi har derfor etablert dialog med Statens Vegvesen (SVV) vedr.
deponering på Liamyrene og er nå i ferd med å utarbeide en intensjonsavtale med SVV. Dette
ser ut til å kunne bli en god løsning, og litt avhengig av fremdriftsplanene på begge sider kan
det være mulighet for at massene fra Valldalen kan komme til nytte i selve veilinja.
Multiconsult, som bistår SVV med planene, har gjort volum-vurderinger for Liamyrene som
bekrefter at det er plass til volumet fra dam Valldalen og at det vil være et relativt lite volum
sett i forhold til totalen, fremtidige byggetrinn inkludert.
 
Hydro ønsker å avklare nødvendige formaliteter rundt reguleringsplanen for Liamyrene. Såvidt
vi forstår gjelder reg.plan/tillatelse til Liamyrene-deponiet (SVV) for masser tatt ut til
«veiformål». Det er ønskelig at også volumet fra «myndighetspålagt sikringstiltak ved dam»
inkluderes, og vi ber kommunen avklare hva som vil være tilstrekkelig/nødvendig for at
massene fra Hydro kan deponeres på samme område. Herunder hvorvidt det kan løses ved
dispensasjon vedr. massenes formål mv., og hva en eventuell søknad om dispensasjon skal
inneholde?
 
Vi imøteser deres tilbakemelding.
 
Mvh
Janne Gunn Helle
Hydro Energi, prosjektleder
 
For informasjonen; Vi har som nevnt vært i kontakt med SVVs plan-rådgiver Multiconsult.
Utklippene under, arbeidsskisser for illustrasjonens del, er underlag fra møter hvor vi har
diskutert mulighetene rundt samhandlingen. Endelige landskapstegninger for området, som vil
vise hvilke områder som skal fylles i de ulike fasene, vil bli utarbeidet av Multiconsult.
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NOTICE: This e-mail transmission, and any documents, files or previous e-mail messages
attached to it, may contain confidential or privileged information. If you are not the intended
recipient, or a person responsible for delivering it to the intended recipient, you are hereby
notified that any disclosure, copying, distribution or use of any of the information contained in
or attached to this message is STRICTLY PROHIBITED. If you have received this transmission in
error, please immediately notify the sender and delete the e-mail and attached documents.
Thank you.


